

節日工作坊 - 農曆新年

你知道嗎？在 2003 至 2005 年的農曆新年期間，每日家居廢物量平均比同年其他月份多出約 300 公噸！

龍虎山環境教育中心新增了「節日工作坊」(工作坊編號:WSB09)，為您介紹香港人在節日的浪費及其對環境的影響。

目前，工作坊的主題為「農曆新年」，可以重用利是封來製作種子書籤!



種子從自製的書籤發芽了！

工作坊需約 2 小時。可廢物利用之餘，更可增添生活小趣味及作為互動親子活動。

報名方法：在本中心網頁 (http://www.kadinst.hku.hk/lfseec/zh/services_workshops.html) 下載申請表，填妥後電郵或傳真回本中心。

龍虎山環境教育中心由環境保護署及香港大學合作成立，為公眾提供以環境生態為主題的導賞活動、工作坊及外展服務。大部份活動費用全免，歡迎團體踴躍報名參加。

如欲了解活動詳情及中心最新資訊，請瀏覽中心網頁 (<http://www.hku.hk/lfseec>) 或致電 2975-9031 向中心職員查詢。

龍虎山環境教育中心
2013 年 1 月

Dear Sir/ Madam,

Festive Workshop – Chinese New Year

Do you know? During 2003 to 2005, the daily amount of rubbish collected during each Chinese New Year was on average 300 tonnes more than the waste collected in any other months during these three years!

Lung Fu Shan Environmental Education Centre (LFSEEC) has launched a new “**Festive Workshop**” (code: WSB09) which introduces Hong Kong people’s wastage during festivals and its impacts to the environment.

The current theme is “**Chinese New Year**” which you could use unwanted and old red packets to make seed bookmarks!



Watch the seeds sprout from your bookmarks!

The 2-hour workshop will allow you to have some fun out of reusing waste and serve as an interactive parenting activity.

Application method: Visit LFSEEC’s webpage (http://www.kadinst.hku.hk/lfseec/services_workshops.html), fill in the application form and return it through email or fax to LFSEEC.

LFSEEC is jointly established by the Environmental Protection Department and The University of Hong Kong. We provide environment/ ecology-related guided tours, workshops and outreach programmes for the public.

Most of the activities and services are **free of charge**. All teams and organizations are welcome to join. To obtain more information and updates, please visit LFSEEC’s website (<http://www.hku.hk/lfseec>) or contact our staff at 2975-9031.

Lung Fu Shan Environmental Education Centre

January, 2013